
Bijlage: Wensenlijst Kindcentrum Enter Omwonenden  
 
Maandag 23 september 2024 hebben de omwonenden tijdens een 
bewonersbijeenkomst over Kindcentrum Enter hun wensen aangegeven over o.a. de 
inpassing van het gebouw op de locatie en de uitstraling van het gebouw. De 
volgende punten zijn benoemd om mee te geven als input aan de architect: 
 

- De omwonenden zijn verdeeld over de positie en hoek van het gebouw in het 
stedenbouwkundig plan, waarbij sociale controle, geluid spelende kinderen en 
aangezicht belangrijke pijlers bij de positionering van het gebouw op de kavel 
zijn. Een deel (50%) wil het houden zoals is opgesteld en een deel (50%) wil 
minder gebouwlengte aan de zuidzijde (Bornerbroekseweg) en meer aan de 
weilandzijde.    

- Het groen rondom het gebouw dient behouden te blijven. 
- De omwonenden geven de voorkeur aan een mooi uitnodigend gebouw met 

een natuurlijke uitstraling met rondingen op een hoek passend bij de huidige 
groene situatie/buitengebied.  

- De materiaalkeuze voor het gebouw is veel (lichtere kleur, geen zwart) hout 
gecombineerd met steen en een sedum dak indien mogelijk.  

- Het gebouw is geen rechthoekige vierkante massa, maar meer een gelaagd 
gebouw, met bijvoorbeeld een dakterras, een tweede laag en beperkt 3e laag 
voor de installaties (uit het zicht). 

- De uitstraling van de school past bij een landelijk gebied en om de school ligt 
een mooi ingericht buitenterrein, die het mogelijk maakt natuurlijk te spelen.   

 


